
Studeranderådets föredragningslista 

Datum:   28.11.2023 

Planerad tid: 14:10 – 15:15 

Plats:  Konferensrummet VS207 

Närvarande: 

Julia Valkeapää 3A 

Ted Zetterqvist 2E 

Louisa Pfeifer 1A, lämnade 15:19 

Matilda Johansson 3C, suppleant 

Saga Lindholm 3D 

Wilhelm Johansson, studerande, rösträknare 

Gabriel Strand 2F suppleant 

Rasmus Borgenstrand 1D 

Samuel Dreyer 3C 

Mattick Watkins 2B, suppleant, 
protokolljusterare  

Jennifer Nordberg 2A 

Noah Holm 2B 

Maximilian Dreyer 1G 

Mateo Gunell 2C, ordförande 

Mikael Tuokko 3E, anslöt 14:19 

Fredrik Törnroos, lärarrepresentant  

Liam Törnqvist 1F 

Sara Andersson 2G, sekreterare  

§ 1. Inledning 

Ordförande öppnar mötet klockan 14.11. Mattick Watkins utses till protokolljusterare  

 

§ 2. Val till ÅG styrelse 

Samuel informerar, arbetsgrupp tillsätts. 

- Information gällande valet ska spridas på mejlen via listan al-lusse 
- Samuel Dreyer och Mattick Watkins går med i arbetsgruppen 

 

 

§ 3. Val av tavelminister 

- Gabriel Strand och Louisa Pfeifer ställer upp i valet, Sara Andersson nomineras och 
tackar nej 

- Wilhelm Johansson utses till rösträknare till valet. 
- Louisa Pfeifer väljs till tavelminister 

 

 

§ 4. Värdstuderande 



Två ukrainska studerande kommer på språkpraktik 15.1-9.2. Finns intresse till att vara 
värdstuderande? 

- Ordförande informerar 
- Matilda Johansson, Louisa Pfeifer, Mateo Gunell, Gabriel Strand, Saga Lindholm och 

Samuel Dreyer ställer upp som värdstuderande. 

 

 

§ 5. Pausprogram till julfesten 

Brainstorma program som utfyllnad på julfestdagen mellan programpunkterna.  

- Biblioteksrådet ordnar aktivitet i biblioteket. Övriga förslag diskuteras. 
- Det bestäms att det ska hållas en rubiks kub tävling under dagen. Gabriel Strand, 

Samuel Dreyer, Maximilian Dreyer ansvarar för tävlingen. 
- Det ska ordnas en tipsrunda av treor. Saga Lindholm, Matilda Johansson, Julia 

Valkeapää, Samuel Dreyer organiserar tävlingen. 
- Det finns en budget på 5€ från studeranderådet för pris i båda tävlingarna. 

 

 

§ 6. Abitröj-gruppen informerar 

- Det har hos tryckeriet uppstått ett missförstånd gällande färgen på de ljusare tröjornas 
tryck, då tryckeriet antog att en annan färg skulle användas. Man har behövt beställa in 
nya tryck, en kostnad tryckeriet vill att studeranderådet ska stå för. Felet innebär även 
en fördröjning med beställningen. 

- Studeranderådet anser att felet är hos tryckeriet, och att studeranderådet inte ska stå för 
kostnaden.  

- Kontakt med tryckeriet gällande kostnaden ska tas via mejl av Samuel Dreyer. 

 

 

§ 7. Ledningsgruppen informerar 

- Noah Holm, representant i ledningsgruppen, informerar. 

 

- Ledningsgruppen menar att abi-tröjorna inte passar att hänga upp i hörsalen. De ger 
förslag på att man borde göra ett digitalt collage. 

- Studeranderådet anser inte att det skulle fungera bra eftersom ingen skulle se collaget. 
Istället föreslår man att hänga tröjorna i t.ex, svenskakorridoren, och att tröjorna kan 
bytas ut så att enbart de tre senaste tröjorna visas om det blir för många. 

 

- Den tidigare diskuterade mobilfriadagen. Ledningsgruppen tror att det skulle tas emot 
bättre av studerande om det kom från studeranderådet, istället för ledningsgruppen. Det 
är därför de anser att studeranderådet borde ta upp frågan. 



- Studeranderådet tror inte att det skulle tas emot bättre för att det kom från 
studeranderådet. Man föreslår att i stället för att ha ett förbud kan man ha aktiviteter  
som uppmuntrar till mindre mobilanvändande. Till exempel ett bingo. 
 

- Ska studeranderådet ha en adventskalender? Till exempel medveten närvaro, eller 
liknande. 

- Diskussion kring passande aktiviteter förs, och man bestämmer att det ska hållas en 
tomtejakt. En tomte ska placeras ut i skolan varje dag, på olika platser tillsammans med 
till exempel ordvitsar. Första dagen är måndag den 4/12. 

- Samuel Dreyer kontaktar Robin Hemmingsson om ordvitsar. Sara Andersson skaffar 
en tomte.  

 

- Vad kan man göra för att öka trygghetskänslan i studieavsnitten, som i studieavsnitt 
som har fler årskurser blandat. 

- Studeranderådet svarar med förslaget att ha en kortare introduktion av studerande i 
början av varje studieavsnitt. Den behöver inte vara tidskrävande. Ett annat förslag är 
att gruppindelningar på lektioner ska göras slumpvis och inte enligt alfabetisk ordning.  
 

- Ledningsgruppen undrar vilka föreläsare som önskas till en eventuell temadag. 
Upplägget är att ha ungefär tio klassrum med en föreläsare i varje, som studerande går 
emellan under dagen. 

- Att ha en heldag kan vara för långt. 
- Kulturpersonligheter och forskare önskas. Förslag på gäster är Torsten Sandell, svenska 

politiker, Sanna Marin, Henrik Wahlström, Stina Wolter, Anders Hansen, Max 
Tegmark, Daniel Sjölund, Anders Wiklöf, Bo- Göran Åstrand, en präst från 
Jerusalemresan, någon som har arbetat på CERN.  

 

 

§ 8. Övriga ärenden 

Övriga ärenden tas upp. 

- Klädtema: Jul tema dagen innan julfesten. Man är överens om att det är en bra idé. No 
backpack day arrangeras i januari.  

- Minecraft servern: fler claimblocks. Man ska ge orsak åt IT ministern för att få flera. 
- Ungdomsrådet: info för Mariehamns unga 
- Vid tentering av språkkurser så måste det göras i block, enskilda studieavsnitt går inte 

att tentera om. Studeranderådet anser att det borde ändras, så att man kan tentera 
enskilda studieavsnitt och skickar vidare ärendet till ledningsgruppen.  

- Studeranderådet tar upp hur processen med de nya stadgarna går. Samuel Dreyer ska 
mejla rektorn angående stadgarna. 

 

§ 9. Avslutning 

Ordförande avslutar mötet klockan 15. 47 

 


